
PROTOKÓŁ Nr XLI/2021

z przebiegu XLI sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniu 29 października 2021 r. od godziny 1200 do 1456  

w Sali Widowiskowej przy Szkole Podstawowej w Wyrzysku.

Obecni:

 Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku - lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

 Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska, 

 Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrz Wyrzyska,

 Kamila Bąk – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

 Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy,

 Alina Chełkowska – Radca Prawny;

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

 Rafał Głyżewski – Podinspektor ds. promocji,

 Adam Smełsz – Inspektor ds. informatyki.

Inni goście:

Sołtysi - lista obecności stanowiąca załącznik nr 2,

Przewodniczący Zarządu Osiedli  w Wyrzysku – lista obecności stanowiąca załącznik nr 3.  

Porządek sesji:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku sesji.

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej.

6. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2021 r.;

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 

2021-2030;

3) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;
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4) w sprawie opłaty targowej;

5) w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów, ustalenia wysokości i  sposobu jej 

poboru;

6) w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych;

7) zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatków w drodze inkasa;

8) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  stref  płatnego  parkowania  na  terenie  miasta 

Wyrzyska, wysokości opłat za parkowanie i opłaty dodatkowej oraz sposobu ich pobierania;

9) w  sprawie  przyjęcia  projektu  uchwały  w  sprawie  zasad  i  trybu  postępowania  przy 

udzielaniu  dotacji  z  budżetu  Gminy  Wyrzysk  na  dofinansowanie  kosztów  inwestycji 

związanej  z  usuwaniem,  transportem,  unieszkodliwianiem wyrobów zawierających azbest, 

kryteriów wyboru inwestycji do dofinansowania i sposobu jej rozliczania;

10) o wyrażeniu zgody na utworzenie oraz przystąpienie Gminy Wyrzysk do Stowarzyszenia 

„Partnerstwo dla rozwoju Krajny”;

11) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Młotkówko;

12) w sprawie rozpatrzenia petycji  mieszkańców Kosztowa o nie podejmowanie uchwały  

o przyjęciu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru Kosztowo – 

Północ i Kosztowo – Południe w obecnej formie;

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2019/2020 realizowanych 

przez Gminę Wyrzysk.

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej  i  Radnych o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym.

9. Wolne Głosy.

10. Informacja  o  wynikach  analizy  oświadczeń  majątkowych  za  rok  2020  (część  niejawna 

sesji):

1) informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach przez: Zastępcę Burmistrza, Skarbnika 

Gminy,  Sekretarza,  kierowników  jednostek  organizacyjnych  gminy,  osoby  zarządzające 

gminnymi  osobami  prawnymi  oraz  osoby  wydające  decyzje  administracyjne  w  imieniu 

burmistrza,  

2) informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wyrzysku dot. oświadczeń majątkowych 

radnych,

3) informacja  Wojewody  Wielkopolskiego  dot.  złożonych  oświadczeń  przez  Burmistrza  

i Przewodniczącego Rady,

4) informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Pile dot. oświadczeń majątkowych za 2020 

rok złożonych Burmistrzowi oraz Przewodniczącemu Rady –  część niejawna sesji zgodnie  
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z art. 294 § 4 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. - Ordynacja podatkowa (Dz.U. z 2021 r., poz. 

1540 z późn. zm.). 

11. Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad 1. Otwarcie sesji.

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku – Roman 

Łuka, który na wstępie bardzo serdecznie przywitał zaproszonych gości. 

Ad 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  w  chwili  otwarcia  w  obradach  uczestniczyło 

15 radnych, tj. 100% ustawowego składu rady (na dzień dzisiejszy). 

Ad 3. Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący  Rady przedstawił  poszczególne  punkty  porządku  obrad.  Następnie  zapytał,

czy do przedstawionego porządku obrad są jakieś wnioski.

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska  poprosiła o wprowadzenie w pkt 6 jako ppkt 13 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały określającej szczegółowe zasady, sposobu 

i  trybu  umarzania,  odraczania  spłaty  lub  rozkładania  na  raty  należności  pieniężnych  mających 

charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Wyrzysk oraz jej jednostkom organizacyjnym, 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga będzie stanowić 

pomoc publiczną oraz wskazania organów uprawnionych do udzielania tych ulg.  Następnie Pani 

Burmistrz  wnioskowała  o  wprowadzenie  w  pkt  6  jako  ppkt  14  projektu  uchwały  w  sprawie 

przyjęcia  Regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków  obowiązującego  na  terenie 

Gminy  Wyrzyska.  W  dniu  26  października  2021  r.  wpłynęła  Urzędu  pozytywna  opinia 

Państwowego  Gospodarstwa  Wodnego  Wody  Polskie  w  Bydgoszczy,  dotycząca  przedłożonego 

projektu  regulaminu.  Projekt  tego  regulaminu  został  przyjęty  podczas  sesji  uchwałą  z  dnia  

8 października 2021 r.

Przewodniczący  obrad zarządził  głosowanie  w  sprawie  rozszerzenia  porządku  obrad  poprzez 

dodanie  w  pkt.  6  jako  podpunkt  13  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  projektu  uchwały 

określającej szczegółowe zasady, sposobu i trybu umarzania, odraczania spłaty lub rozkładania na 

raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Wyrzysk 

oraz  jej  jednostkom  organizacyjnym,  warunków  dopuszczalności  pomocy  publicznej  
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w  przypadkach,  w  których  ulga  będzie  stanowić  pomoc  publiczną  oraz  wskazania  organów 

uprawnionych do udzielania tych ulg.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 
Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 
Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie rozszerzenia porządku obrad poprzez 
dodanie w pkt. 6 jako podpunkt 14 projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Wyrzyska.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 
Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 
Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Stefan Tomasz Wełniak

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku sesji wraz
z wprowadzonymi zmianami.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 
Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 
Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
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Ad.4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Przewodniczący Rady  poinformował, że protokoły zwyczajowo dostępne są do wglądu w Biurze 

Rady i była możliwość zapoznania się z ich treścią. W związku z powyższym zapytał, czy ktoś

z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego protokołu.

W związku  z  brakiem  uwag  Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia 

protokołu  z  XL sesji,  która  odbyła się  w dniach 30 września  2021 r.  -  8  października  2021 r.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 
Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 
Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

Ad 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej.

Sprawozdanie Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  stanowi  załącznik  nr  4

do protokołu.

Informacja z wykonania uchwał Rady Miejskiej, stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Ad 6. Rozpatrzenie projektu uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2021r.;

Radny Stefan Wełniak zadał pytanie odnośnie ostatniej zmiany w budżecie, a dokładniej odnośnie 

wniosków  dyrektorów  szkół  na  kwotę  172.000,00  zł,  które  oddali.  Radny  zapytał,  czy  jest 

możliwość, aby dostać te wnioski do wglądu albo chociaż ich kserokopie?

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska odpowiedziała, że dokumenty są  jawne, więc jeśli 

Pan radny sobie tego życzy, to je otrzyma. Są to wnioski dyrektorów szkół, którzy zwrócili się  

o zmianę w swoich planach finansowych

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zmian  w budżecie  Gminy  Wyrzysk  na 

2021r. wraz z autopoprawką;
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W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

W  obecności  15  radnych  –  13 głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XLI/395/2021,

która stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 

2021-2030;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  nad  przyjęciem  projektu  uchwały  zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 2021-2030 wraz  

z autopoprawką.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 
Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 
Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak
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W  obecności  15  radnych  –  13  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XLI/396/2021,

która stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

3) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;

-  od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób 

zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków od 1 m2 powierzchni w wysokości 1,01 zł

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na 

sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków od 1 m2 powierzchni w wysokości 1,01 

zł. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 
Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 
Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

-  od  gruntów  pod  wodami  powierzchniowymi  stojącymi  lub  wodami  powierzchniowymi 

płynącymi jezior i zbiorników sztucznych od 1 ha powierzchni w wysokości 5,10 zł

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości  od  gruntów  pod  wodami  powierzchniowymi  stojącymi  lub  wodami 

powierzchniowymi płynącymi jezior i zbiorników sztucznych od 1 ha powierzchni w wysokości 

5,10 zł. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

-  od gruntów pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 

pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego od 1 m2 powierzchni użytkowej 

w wysokości 0,53 zł

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości  od  gruntów  pozostałych,  w  tym  zajętych  na  prowadzenie  odpłatnej  statutowej 

działalności  pożytku  publicznego przez  organizacje  pożytku publicznego  od 1  m2 powierzchni 

użytkowej w wysokości 0,53 zł. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

- od gruntów – obszar rewitalizacji w wysokości 3,33 zł

Nie podjęto dyskusji.
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Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości od od gruntów – obszar rewitalizacji w wysokości 3,33 zł. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

- od budynków lub ich części – mieszkalnych od 1 m2 powierzchni użytkowej w wysokości 

0,86 zł

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  określenia wysokości stawek podatku  od 

nieruchomości od  budynków lub  ich  części  –  mieszkalnych  od  1  m2 powierzchni  użytkowej  

w wysokości 0,86 zł.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak
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- od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od 

budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej od 

1 m2 powierzchni użytkowej w wysokości 25,25 zł

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej 

oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej 

od 1 m2 powierzchni użytkowej w wysokości 25,25 zł. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 
Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 
Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

- od budynków lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie 

obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym od 1 m2 powierzchni użytkowej w wysokości 

12,03 zł

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości od budynków lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej  

w  zakresie  obrotu  kwalifikowanym  materiałem  siewnym  od  1  m2  powierzchni  użytkowej  

w wysokości 12,03 zł. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

- od budynków lub ich części związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych od 1 m2 

powierzchni użytkowej w wysokości 5,20 zł

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości od budynków lub ich części związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych od 

1 m2 powierzchni użytkowej w wysokości 5,20 zł. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

- od budynków lub ich części pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej 

statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego od 1 m2 

powierzchni użytkowej w wysokości 8,50 zł  

Nie podjęto dyskusji.
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Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości od budynków lub ich części pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej 

statutowej  działalności  pożytku  publicznego  przez  organizacje  pożytku  publicznego  od  1  m2 

powierzchni użytkowej w wysokości 8,50 zł. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

- od budowli lub ich części związanych ze zbiorowym zaopatrzeniem w wodę i zbiorowym 

odprowadzeniem ścieków w wysokości 0,50%

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości  od  budowli  lub  ich  części  związanych  ze  zbiorowym  zaopatrzeniem  w  wodę  

i zbiorowym odprowadzeniem ścieków w wysokości 0,50%. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 
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Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

- od budowli pozostałych w wysokości 2%  

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości od budowli pozostałych w wysokości 2%. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości z przegłosowanymi wysokościami.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 
Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 
Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak
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W  obecności  15  radnych  –  13 głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XLI/397/2021,

która stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

4) w sprawie opłaty targowej;

-  przy sprzedaży na wyznaczonym targowisku miejskim ze straganu, stoiska, samochodu i 

platformy na stanowiskach oznakowanych na każdej zajętej kwaterze do 16 m2 w wysokości 

38,00 zł

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  opłaty  targowej  przy  sprzedaży  na 

wyznaczonym targowisku miejskim ze straganu, stoiska, samochodu i platformy na stanowiskach 

oznakowanych na każdej zajętej kwaterze do 16 m2 w wysokości 38,00 zł. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

-  przy sprzedaży na wyznaczonym targowisku miejskim ze straganu,  stoiska,  samochodu  

i platformy na stanowiskach nie oznakowanych zajętych do 16 m2 powierzchni w wysokości 

23,00 zł oraz zajętych za każdą dodatkową rozpoczętą powierzchnię do 4 m2 w wysokości 8 zł

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  opłaty  targowej  przy  sprzedaży  na 

wyznaczonym targowisku miejskim ze straganu, stoiska, samochodu i platformy na stanowiskach 

nie oznakowanych zajętych do 16 m2 powierzchni w wysokości 23,00 zł oraz zajętych za każdą 

dodatkową rozpoczętą powierzchnię do 4 m2 w wysokości 8 zł.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

- przy sprzedaży na wyznaczonym targowisku miejskim – obnośnej z ręki lub kosza kwiatów, 

runa leśnego i płodów rolno-spożywczych w wysokości 13,00 zł

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  opłaty  targowej  przy  sprzedaży  na 

wyznaczonym targowisku miejskim – obnośnej z ręki lub kosza kwiatów, runa leśnego i płodów 

rolno-spożywczych w wysokości 13,00 zł. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

- przy sprzedaży poza wyznaczonym targowisku miejskim w mieście i na terenach wiejskich 

na  powierzchni  do  2  m2  w  wysokości  18,00  zł  oraz  za  każdy  kolejny  rozpoczęty  1m2 

powierzchni w wysokości 4 zł

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.
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Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  opłaty  targowej  przy  sprzedaży  poza 

wyznaczonym targowisku miejskim w mieście i na terenach wiejskich na powierzchni do 2 m2  

w wysokości  18,00 zł  oraz za każdy kolejny rozpoczęty 1m2 powierzchni  w wysokości  4  zł.  

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

- przy sprzedaży poza wyznaczonym targowisku miejskim w mieście i na terenach wiejskich 

obnośnej z ręki lub kosza kwiatów, runa leśnego i płodów rolno-spożywczych w wysokości 

13,00 zł

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  opłaty  targowej  przy  sprzedaży  poza 

wyznaczonym targowisku miejskim w mieście i na terenach wiejskich obnośnej z ręki lub kosza 

kwiatów, runa leśnego i płodów rolno-spożywczych w wysokości 13,00 zł.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
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Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie opłaty targowej z przegłosowanymi 

stawkami. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W  obecności  15  radnych  –  15  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XLI/398/2021,

która stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

5) w sprawie  wprowadzenia opłaty od posiadania  psów, ustalenia wysokości  i  sposobu jej 

poboru;

Przewodniczący  obrad  przypomniał,  że  radni  będący  sołtysami  powinni  być  wyłączeni  

z głosowania.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów, 

ustalenie wysokości i sposobu jej poboru w wysokości 100,00 zł.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Piotr Feliks Banach, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, 
Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 
Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, 
Stefan Tomasz Wełniak
BRAK GŁOSU (2)
Krzysztof Bernard Bartkus, Leszek Paweł Malczewski
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Przewodniczący obrad poinformował, że nastąpiła pomyłka, ponieważ radny Mateusz Jaremko nie 
powinien głosować w tym miejscu. W związku z tym nastąpi reasumpcja głosowania.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów, 

ustalenie wysokości i sposobu jej poboru w wysokości 100,00 zł.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (12)
Piotr Feliks Banach, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, 
Ryszard Janusz Janowiak, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek Matuszewski, 
Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz 
Wełniak
BRAK GŁOSU (3)
Krzysztof Bernard Bartkus, Mateusz Karol Jaremko, Leszek Paweł Malczewski

W  obecności  15  radnych  –  12  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XLI/399/2021,

która stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

6) ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych;

a) dla osób fizycznych:

- dla samochodów ciężarowych o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 3,5 tony i poniżej 12 

ton w wysokości zaproponowanej przez Burmistrz Wyrzyska

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie w sprawie  ustalenia wysokości  stawek od środków 

transportowych  dla  osób  fizycznych  dla  samochodów  ciężarowych  o  dopuszczalnej  masie 

całkowitej  powyżej  3,5  tony  i  poniżej  12  ton  w  wysokości  zaproponowanej  przez  Burmistrz 

Wyrzyska.  

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)
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Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

-  dla samochodów ciężarowych o dopuszczalnej masie całkowitej równej lub wyższej niż 12 

ton w wysokości zaproponowanej przez Burmistrz Wyrzyska

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie w sprawie  ustalenia wysokości  stawek od środków 
transportowych  dla  osób  fizycznych  dla  samochodów  ciężarowych  o  dopuszczalnej  masie 
całkowitej równej lub wyższej niż 12 ton w wysokości zaproponowanej przez Burmistrz Wyrzyska. 
W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

-  dla ciągników siodłowych lub balastowych w wysokości zaproponowanej przez Burmistrz 

Wyrzyska

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie w sprawie  ustalenia wysokości  stawek od środków 
transportowych  dla  osób  fizycznych  dla  ciągników  siodłowych  lub  balastowych  w  wysokości 
zaproponowanej przez Burmistrz Wyrzyska.
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W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

-  dla przyczep i naczep, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną masę 

całkowitą od 7 t poniżej 12t, z wyjątkiem związanych z działalnością rolniczą prowadzoną 

przez podatnika podatku rolnego w wysokości zaproponowanej przez Burmistrz Wyrzyska

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie w sprawie  ustalenia wysokości  stawek od środków 
transportowych dla osób fizycznych dla przyczep i naczep, które łącznie z pojazdem silnikowym 
posiadają dopuszczalną masę całkowitą od 7 t poniżej 12t, z wyjątkiem związanych z działalnością 
rolniczą  prowadzoną  przez  podatnika  podatku  rolnego  w  wysokości  zaproponowanej  przez 
Burmistrz Wyrzyska. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak
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O godz. 13:03 salę obrad opuściła radna Beata Królik.

-  dla przyczep i naczep, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną masę 

całkowitą  równą  lub  wyższą  niż  12t,  z  wyjątkiem  związanych  z  działalnością  rolniczą 

prowadzoną przez podatnika podatku rolnego w zależności od dopuszczalnej masy całkowitej 

pojazdu i rodzaju zawieszenia. Liczba osi i dopuszczalna masa całkowita zespołu pojazdów: 

naczepa/  przyczepa  +  pojazd  silnikowy  (w  tonach)  w  wysokości  zaproponowanej  przez 

Burmistrz Wyrzyska

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie w sprawie  ustalenia wysokości  stawek od środków 
transportowych dla osób fizycznych dla przyczep i naczep, które łącznie z pojazdem silnikowym 
posiadają  dopuszczalną  masę  całkowitą  równą  lub  wyższą  niż  12t,  z  wyjątkiem  związanych  
z  działalnością  rolniczą  prowadzoną  przez  podatnika  podatku  rolnego  w  zależności  od 
dopuszczalnej  masy całkowitej  pojazdu i  rodzaju  zawieszenia.  Liczba  osi  i  dopuszczalna  masa 
całkowita  zespołu  pojazdów:  naczepa/  przyczepa  +  pojazd  silnikowy (w tonach)  w  wysokości 
zaproponowanej przez Burmistrz Wyrzyska. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Beata Królik

- dla autobusów w wysokości zaproponowanej przez Burmistrz Wyrzyska

Nie podjęto dyskusji.
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Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie w sprawie  ustalenia wysokości  stawek od środków 
transportowych dla osób fizycznych dla autobusów w wysokości zaproponowanej przez Burmistrz 
Wyrzyska.  
W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Beata Królik

O godz. 13:10 Przewodniczący obrad zarządził 7 minut przerwy.

O godz. 13:17 wznowiono obrady.

Po przerwie na salę obrad wróciła radna Beata Królik.

b) dla osób prawnych:

- dla samochodów ciężarowych o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 3,5 tony i poniżej 12 

ton w wysokości zaproponowanej przez Burmistrz Wyrzyska

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie w sprawie  ustalenia wysokości  stawek od środków 

transportowych dla osób prawnych dla samochodów ciężarowych o dopuszczalnej masie całkowitej 

powyżej  3,5  tony  i  poniżej  12  ton  w  wysokości  zaproponowanej  przez  Burmistrz  Wyrzyska.  

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

-  dla samochodów ciężarowych o dopuszczalnej masie całkowitej równej lub wyższej niż 12 

ton w wysokości zaproponowanej przez Burmistrz Wyrzyska

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie w sprawie  ustalenia wysokości  stawek od środków 
transportowych dla osób prawnych dla samochodów ciężarowych o dopuszczalnej masie całkowitej 
równej  lub  wyższej  niż  12  ton  w  wysokości  zaproponowanej  przez  Burmistrz  Wyrzyska.  
W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

-  dla ciągników siodłowych lub balastowych w wysokości zaproponowanej przez Burmistrz 

Wyrzyska

Nie podjęto dyskusji.
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Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie w sprawie  ustalenia wysokości  stawek od środków 
transportowych  dla  osób  prawnych  dla  ciągników  siodłowych  lub  balastowych  w  wysokości 
zaproponowanej przez Burmistrz Wyrzyska.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

-  dla przyczep i naczep, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną masę 

całkowitą od 7 t poniżej 12t, z wyjątkiem związanych z działalnością rolniczą prowadzoną 

przez podatnika podatku rolnego w wysokości zaproponowanej przez Burmistrz Wyrzyska

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie w sprawie  ustalenia wysokości  stawek od środków 
transportowych dla osób prawnych dla przyczep i naczep, które łącznie z pojazdem silnikowym 
posiadają dopuszczalną masę całkowitą od 7 t poniżej 12t, z wyjątkiem związanych z działalnością 
rolniczą  prowadzoną  przez  podatnika  podatku  rolnego  w  wysokości  zaproponowanej  przez 
Burmistrz Wyrzyska. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 
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Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

-  dla przyczep i naczep, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną masę 

całkowitą  równą  lub  wyższą  niż  12t,  z  wyjątkiem  związanych  z  działalnością  rolniczą 

prowadzoną przez podatnika podatku rolnego w zależności od dopuszczalnej masy całkowitej 

pojazdu i rodzaju zawieszenia. Liczba osi i dopuszczalna masa całkowita zespołu pojazdów: 

naczepa/  przyczepa  +  pojazd  silnikowy  (w  tonach)  w  wysokości  zaproponowanej  przez 

Burmistrz Wyrzyska

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie w sprawie  ustalenia wysokości  stawek od środków 
transportowych dla osób prawnych dla przyczep i naczep, które łącznie z pojazdem silnikowym 
posiadają  dopuszczalną  masę  całkowitą  równą  lub  wyższą  niż  12t,  z  wyjątkiem  związanych  
z  działalnością  rolniczą  prowadzoną  przez  podatnika  podatku  rolnego  w  zależności  od 
dopuszczalnej  masy całkowitej  pojazdu i  rodzaju  zawieszenia.  Liczba  osi  i  dopuszczalna  masa 
całkowita  zespołu  pojazdów:  naczepa/  przyczepa  +  pojazd  silnikowy (w tonach)  w  wysokości 
zaproponowanej przez Burmistrz Wyrzyska. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

- dla autobusów w wysokości zaproponowanej przez Burmistrz Wyrzyska

Nie podjęto dyskusji.

25



Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie w sprawie  ustalenia wysokości  stawek od środków 
transportowych dla osób prawnych dla autobusów w wysokości zaproponowanej przez Burmistrz 
Wyrzyska.  
W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

Alina Chełkowska – Radca Prawny zabierając głos wyjaśniła, że radni zarówno w przypadku osób 

fizycznych, jak i prawnych głosowali te same stawki. Ustawodawca nie rozróżnia podatków od 

środków transportowych odmiennie dla osób fizycznych i prawnych.

Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie  w sprawie  ustalenia  wysokości  stawek podatku od 

środków transportowych w wysokościach zaproponowanych przez Burmistrza Wyrzyska.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 
Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 
Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak
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W  obecności  15  radnych  –  13  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XLI/400/2021,

która stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

7) zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatków w drodze inkasa;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

poboru podatków w drodze inkasa.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 
Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 
Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W  obecności  15  radnych  –  15 głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XLI/401/2021,

która stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

8)  zmieniająca  uchwałę  w sprawie  ustalenia  stref  płatnego  parkowania  na terenie  miasta 

Wyrzyska, wysokości opłat za parkowanie i opłaty dodatkowej oraz sposobu ich pobierania;

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza przypomniał, że uchwała w tej sprawie była podejmowana 

ostatnio w 2013 roku. W związku z tym stawki, które zostały wtedy ustalone są już w zasadzie 

nieaktualne. Proponuje się ustalenie stawek na poziomie: za pierwsze pół godziny parkowania -  

1,00 zł, za pierwsza godzinę – 2,00 zł, za drugą godzinę – 2,40 zł, za trzecią godzinę – 2,80 zł, a za 

czwartą i każdą kolejną godzinę parkowania – 2,00 zł. Pan Burmistrz wyjaśnił, z czego wynikają te 

stawki. Stawką podstawową jest zawsze pierwsza godzina parkowania. Ustawodawca określił, że 

kolejne  godziny  parkowania,  do  trzeciej  godziny,  wzrastają  progresywnie.  Za  każdą  kolejną 

godzinę,  wzrost  stawki  musi  być  minimum  o  20%.  Krótko  mówiąc,  kwota  2,40  zł  to  kwota 

wynikająca ze stawki za pierwszą godzinę parkowania. Jest ona o 0,40 zł większa. Kolejną godzinę 

wylicza  się  według  tej  samej  zasady.  Ustawodawca  stwierdza,  że  stawka  za  kolejne  godziny 

parkowania,  zaczynając  od  czwartej,  nie  mogą  być  niższe  niż  stawka  za  pierwszą  godzinę. 

Wprowadza  się  także  opłatę  za  dzień  parkowania,  czyli  od  godziny  8:00  do  godziny  17:00  
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w wysokości 15,00 zł. Gdyby wyliczyć koszt parkowania w tych godzinach, korzystając ze stawek 

dla  poszczególnych  godzin,  to  suma  wyniosłaby  19,20  zł.  Kolejna  zmiana  dotyczy  opłaty 

dodatkowej za nieuiszczenie opłaty parkingowej. Do tej pory była to stawka w wysokości 20,00 zł 

przy wpłacie w ciągu 3 dni od dnia wystawienia wezwania. Obecnie proponuje się kwotę 50,00 zł, 

a za przekroczenie tego terminu - 100,00 zł. 

Radny Stefan Wełniak zadał  pytanie dotyczące godzin pracy osoby kontrolującej  zakup biletów 

parkingowych. Płatne parkowanie jest w godzinach od 8:00 do 17:00, czyli 9 godzin, a czas pracy 

wynosi 8 godzin. W związku z tym, zapytał co z tą godziną, która jest już poza czasem pracy danej  

osoby. Ktoś może zostawić samochód bez biletu, ponieważ nie ma już kontroli. Radny chciałby 

wiedzieć, jak ten problem jest rozstrzygnięty. 

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza zabierając głos wyjaśnił, że rozliczenie czasu pracy jest po 

stronie pracodawcy, w tym przypadku – Dyrektora Jednostki Gospodarki Komunalnej. Zapewnił 

radnego, że jest zgodna z przepisami prawa pracy.  

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia stref płatnego parkowania na terenie miasta Wyrzyska, wysokości opłat za parkowanie  

i opłaty dodatkowej oraz sposobu ich pobierania.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W  obecności  15  radnych  –  15  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XLI/402/2021,

która stanowi załącznik nr 13 do protokołu.
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9)  w  sprawie  przyjęcia  projektu  uchwały  w  sprawie  zasad  i  trybu  postępowania  przy 

udzielaniu  dotacji  z  budżetu  Gminy  Wyrzysk  na  dofinansowanie  kosztów  inwestycji 

związanej  z  usuwaniem,  transportem,  unieszkodliwianiem wyrobów zawierających  azbest, 

kryteriów wyboru inwestycji do dofinansowania i sposobu jej rozliczania;

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że projekt uchwały został przedłożony 

na posiedzeniu Komisji i  omówiony przez Pana Wiesława Nowickiego. Zmiana dotyczy dwóch 

paragrafów. W §2. następuje zmiana związana z wprowadzeniem zapisu „dofinansowanie z innych 

środków  publicznych  przedsięwzięcia  realizowanego  w  ramach  niniejszego  programu  nie 

przekroczy 100% kosztów kwalifikowanych”. Już wcześniej była mowa o łączeniu różnych form 

dofinansowania. Jeżeli chodzi o §6. to podpunkt 4. zyskuje nowe brzmienie: „umowę na wykonanie 

prac  zawartą  z  przedsiębiorcą  posiadającym  decyzję  w  zakresie  gospodarki  odpadami  oraz 

przeszkolenia  pracowników  w  zakresie  bezpieczeństwa  i  higieny  pracy  przy  zabezpieczaniu  

i usuwaniu wyrobów zawierających azbest”. Pozostałe zasady dotyczące rozliczania i możliwości 

uzyskania dotacji z budżetu gminy nie ulegają zmianie. Pani Burmistrz przypomniała, że dotacja  

z budżetu Gminy Wyrzysk będzie udzielana po podpisaniu umowy z Gminą Wyrzysk w wysokości 

50% poniesionych,  po  podpisaniu  umowy,  kosztów inwestycji,  ale  nie  więcej  niż  3.000,00 zł. 

Dogodność  nowych  zapisów polega  na  tym,  że  można  łączyć  różne  źródła  finansowania  przy 

udzielaniu dotacji na usuwanie, transport i unieszkodliwianie wyrobów zawierających azbest.

O godz. 13:40 Przewodniczący obrad zarządził 5 minut przerwy.

O godz. 13:45 wznowiono obrady.

Po przerwie na salę obrad nie wrócił radny Ryszard Janowiak.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie zasad 

i trybu postępowania przy udzielaniu dotacji z budżetu Gminy Wyrzysk na dofinansowanie kosztów 

inwestycji  związanej  z  usuwaniem,  transportem,  unieszkodliwianiem  wyrobów  zawierających 

azbest, kryteriów wyboru inwestycji do dofinansowania i sposobu jej rozliczania.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
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Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 
Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Ryszard Janusz Janowiak

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XLI/403/2021,

która stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

O godz. 13:51 na salę obrad wrócił radny Ryszard Janowiak.

10) o wyrażeniu zgody na utworzenie oraz przystąpienie Gminy Wyrzysk do Stowarzyszenia 

„Partnerstwo dla rozwoju Krajny”;

Jacek  Wiśniewski  –  Zastępca  Burmistrza powiedział,  że  w  grudniu  2020  r.  Gmina  Wyrzysk 

wspólnie  z  innymi  jednostkami  samorządu  terytorialnego,  a  więc  z  Powiatem Pilskim,  Gminą 

Białośliwie, Gmina Lipka, Miastem i Gminą Łobżenica, Gminą Zakrzewo oraz Miastem i Gminą 

Wysoka zawiązała tzw. Porozumienie dla Krajny. Jest to partnerstwo, do którego w późniejszym 

czasie jeszcze dołączył Powiat Złotowski oraz Gmina Miasteczko Krajeńskie. Partnerstwo zostało 

zawiązane jako program pilotażowy,  centrum wsparcia  i  doradztwa realizowany przez Związek 

Miast  Polskich  na  zlecenie  Ministra  Funduszy i  Polityki  Rozwoju.  W czasie  prac  partnerstwa, 

wypracowano  jego  strategię  rozwoju.  Obejmuje  ona  kilka  kluczowych  projektów,  takich  jak: 

budowa ścieżek  rowerowych  na  obszarze  całego  partnerstwa  o  długości  111 km,  oznakowanie 

terenu Krajny w postaci witaczy i tablic informacyjnych, wykorzystanie potencjału rzeki Łobżonki 

i Noteci jako terenów rekreacyjnych, podniesienie atrakcyjności otaczających terenów partnerstwa, 

rewitalizacja Wyrzyskiej Kolei Wąskotorowej, budowa wieży widokowej na Dębowej Górze. Poza 

wymienionymi istnieje jeszcze kilka innych projektów strategicznych. Dodatkowo można wyróżnić 

projekty  uzupełniające  i  dla  Gminy  Wyrzysk  są  to:  rewitalizacja  Placu  Wojska  Polskiego  

w  Wyrzysku,  remont  budynku  Miejsko  –  Gminnego  Ośrodka  Kultury  w  Wyrzysku, 

zagospodarowanie i zmiana budynku Domu Kultury w Osieku nad Notecią, przebudowa Amfiteatru 

w  Wyrzysku  oraz  remont  placu  targowego  w  Wyrzysku.  W  celu  zwiększenia  możliwości 

pozyskiwania  środków  na  realizację  tych  projektów  strategicznych  zaproponowano,  aby 

zinstytucjonalizować to partnerstwo. Na terenie całego kraju takich partnerstw jest 38. Aby mieć 

większe szanse na pozyskiwanie środków na realizację tych projektów, w tej chwili opracowywane 

jest  tzw.  studium  wykonalności  tych  projektów.  Partnerzy  zaproponowali,  żeby  zawiązać 
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stowarzyszenie,  które  umożliwi  występowanie  o  środki  zewnętrzne  w  zinstytucjonalizowanej 

formie. 

Radny Stefan Wełniak powiedział, że Krajna to większy obszar i należy do niego też np. Powiat 

Nakielski. Czy w sytuacji, gdy stowarzyszenie zostanie już w całości utworzone, inne gminy będą 

miały jeszcze możliwość, aby do niego przystąpić? Czy składano im takie propozycje?

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza odpowiedział, że w projekcie statutu tego stowarzyszenia 

jest  zapis  o  możliwości  przystąpienia  innych  jednostek  samorządu  terytorialnego  i  innych 

podmiotów do stowarzyszenia. Jednak, aby tak się stało, konieczna jest zgoda wszystkich obecnych 

partnerów.

 

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie uchwały  o wyrażeniu zgody na utworzenie 

oraz przystąpienie Gminy Wyrzysk do Stowarzyszenia „Partnerstwo dla rozwoju Krajny”.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 
Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 
Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W  obecności  15 radnych  –  15 głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XLI/404/2021,

która stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

11) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Młotkówko;

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  przedmiotowa  uchwała  jest 

konsekwencją uchwały nr XXI/199/2020 Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 21 kwietnia 2020 roku 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Młotkówko. Jest ona także związana z ustawą wiatrakową. Projekt tego planu zagospodarowania 

przestrzennego został  sporządzony z udziałem społeczeństwa. Przewiduje on, z uwzględnieniem 

ładu  przestrzennego,  usytuowanie  nowej  zabudowy.  Projekt  sporządzono  zgodnie  z  wynikami 
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analizy oceny aktualności studium uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania przestrzennego 

oraz  miejscowych planów zagospodarowania  przestrzennego obowiązujących na  terenie  Gminy 

Wyrzysk. Został on również wyłożony do publicznego wglądu w określonych ustawowo terminach. 

Trzykrotnie  odbyła  się  dyskusja  publiczna.  W ustawowym  terminie  tj.  w  tym  przypadku  do  

18 czerwca br. wniesiono jedną uwagę, a w terminie do 15 września br. nie wniesiono żadnych 

uwag. Dopełniono wszystkich procedur. 

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  stwierdzenia,  że  ustalenia  planu  nie 

naruszają  ustaleń  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy 

Wyrzysk, przyjętego uchwałą nr XXXVI/329/2013 Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 29 listopada 

2013 roku, zmienionego uchwałą nr XL/329/2017 Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 24 listopada 

2017 roku.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 
Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 
Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  uwzględnienia  uwagi  pana  J.J. 

kwestionującej  ustalenia  dla  działki  oznaczonej  numerem  13/5  w  obrębie  ewidencyjnym 

Młotkówko – zmiana gruntu rolnego III i IV klasy zakwalifikowanego w projekcie jako tereny 

zieleni naturalnej ZS na tereny rolnicze R. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 
Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 
Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
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Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia przedłożonego jako załącznik 3 do 

uchwały  rozstrzygnięcia  o  sposobie  realizacji,  zapisanych  w  planie,  inwestycji  z  zakresu 

infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych gminy, oraz zasadach ich finansowania. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 
Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 
Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia miejscowego  planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Młotkówko.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 
Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 
Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W  obecności  15 radnych  –  15 głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XLI/405/2021,

która stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

12)  w sprawie rozpatrzenia petycji  mieszkańców Kosztowa o nie podejmowanie uchwały  

o przyjęciu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru Kosztowo – 

Północ i Kosztowo – Południe w obecnej formie;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  mieszkańców 

Kosztowa  o  nie  podejmowanie  uchwały  o  przyjęciu  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru Kosztowo – Północ i Kosztowo – Południe w obecnej formie i uznanie 

jej za bezzasadną.
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W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W  obecności  15  radnych  –  15  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XLI/406/2021,

która stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

13)  w sprawie przyjęcia projektu uchwały określającej szczegółowe zasady, sposobu i trybu 

umarzania,  odraczania  spłaty  lub  rozkładania  na  raty  należności  pieniężnych  mających 

charakter  cywilnoprawny  przypadających  Gminie  Wyrzysk  oraz  jej  jednostkom 

organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których

ulga będzie stanowić pomoc publiczną oraz wskazania organów uprawnionych do udzielania 

tych ulg;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 26 października 2021 r.

Przewodniczący obrad  zarządził  głosowanie  w sprawie  przyjęcia  projektu  uchwały  określającej 

szczegółowe  zasady,  sposobu  i  trybu  umarzania,  odraczania  spłaty  lub  rozkładania  na  raty 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Wyrzysk oraz 

jej jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach,  

w  których  ulga  będzie  stanowić  pomoc  publiczną  oraz  wskazania  organów  uprawnionych  do 

udzielania tych ulg.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)
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Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W  obecności  15  radnych  –  15  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XLI/407/2021,

która stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

14)  w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków 

obowiązującego na terenie Gminy Wyrzysk;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Wyrzysk.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

W  obecności  15  radnych  –  13  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XLI/408/2021,

która stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Ad  7.  Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  za  rok  szkolny  2019/2020 

realizowanych przez Gminę Wyrzysk.

Przewodniczący obrad poinformował,  że w tym punkcie pojawił  się błąd pisarski,  gdyż jest  to 

informacja dotycząca realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021 realizowanych przez 

Gminę Wyrzysk.
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Radny Ryszard Sell powiedział, że jak co roku została przedłożona informacja o stanie realizacji 

zadań oświatowych za rok miniony. Zgodnie z prawem oświatowym, informacja dotyczy przede 

wszystkim wyników egzaminu ósmoklasisty i nadzoru pedagogicznego. Gmina Wyrzysk jako organ 

prowadzący szkołę i  placówki jest  zobowiązana do realizacji  zadań oświatowych. Jeśli  chodzi  

o  egzamin  ósmoklasisty  to  został  on  przeprowadzony  zgodnie  z  nowymi  wytycznymi,  które 

obowiązują po reformie oświaty, z języka polskiego, języka angielskiego i matematyki. Wyniki są 

dosyć satysfakcjonujące i widoczny jest wkład kadry pedagogicznej. W związku z pandemią nie 

przeprowadzono  kontroli  w  placówkach  oświatowych.  Radny  podkreślił,  że  sporą  grupę  

w poszczególnych  placówkach stanowią  nauczyciele  dyplomowani,  co  jeszcze  bardziej  cieszy  

z punktu widzenia uczniów, rodziców, ale też nauczycieli. W tym roku szkolnym powróciły zajęcia 

na basenie. W związku z obostrzeniami pandemicznymi, w miarę możliwości korzystano z boisk 

sportowych.  Cieszy  również  fakt,  że  dowozy  do  szkół  są  także  dla  osób  niepełnosprawnych,  

a  szkołach  funkcjonuje  wiele  kół  zainteresowań.  Pan  Sell  powiedział,  że  dzięki  programowi 

informacyjnemu Librus w szkołach działają dzienniki elektroniczne, które dostarczają wiadomości 

uczniom, rodzicom i nauczycielom. Ponadto stosowana jest także specjalna organizacja nauki dla 

osób, które wymagają dodatkowego wsparcia. Przeprowadza się także liczne inwestycje, a część 

środków przeznacza się też na dokształcanie nauczycieli. Dane przedstawione w tej informacji są 

wykonane w sposób skrupulatny. Radny poprosił, aby organ prowadzący, pomimo wydatków na 

inne cele, wciąż pamiętał o oświacie oraz o tym, że edukacja to przyszłość naszego narodu. 

Ad 8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Radnych o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym.

Nie podjęto dyskusji. 

Ad 9. Wolne głosy.

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  przedstawiła  informacje  związane  z  obchodami 

Święta  Odzyskania  Niepodległości.  Obchody  będą  przebiegały  zgodnie  z  zasadami 

pandemicznymi.  Pani  Burmistrz  skierowała  zaproszenie  w  stronę  radnych  oraz  wszystkich 

mieszkańców Gminy. Dnia 10. listopada o godz. 14:30 rozpoczną się obchody w Wyrzysku. Nastąpi 

przemarsz spod Urzędu Miejskiego, a pod pomnikami zostaną złożone wiązanki i znicze.  Kolejna 

część  będzie  miała  miejsce  w  Klubie  Miejskim,  gdzie  Pan  Ryszard  Sell  wygłosi  prelekcję  

o wydarzeniach związanych z odzyskaniem przez Polskę niepodległości oraz odbędzie się koncert 

pieśni patriotycznych. Natomiast 11. listopada nastąpi złożenie wiązanek i kwiatów pod obeliskiem 

przy Remizie OSP w Osieku nad Notecią,  a później odbędzie się Msza Święta. Pani Burmistrz 
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poinformowała,  że  Gmina  Wyrzysk  otrzymała  najwyższe,  jak  do  tej  pory,  dofinansowanie  

w wysokości  5.877.500,00 zł  w ramach  pierwszego naboru Rządowego Funduszu Polski  Ład. 

Jednostki  samorządu  terytorialnego  złożyły  8.000  wniosków  na  kwotę  93.000.000.000  zł.  Do 

podziału na dofinansowanie inwestycji rząd przeznaczył ponad 20.000.000.000 zł. Gmina Wyrzysk 

złożyła trzy wnioski. Pierwszy dotyczy utworzenia Gminnego Centrum Społeczno – Kulturalnego 

w Osieku nad Notecią  poprzez zaadaptowanie budynku biurowego po nieistniejącym Zakładzie 

Ceramiki Budowlanej na potrzeby lokalnej społeczności. Ten budynek Gmina otrzymała od byłej 

„Ceramiki”  i  miał  być  on  przeznaczony  dla  użytku  mieszkańców.  Drugi  wniosek  dotyczył 

przebudowy drogi gminnej nr G129315P na odcinku od drogi powiatowej w stronę Falmierowa  

w miejscowości Klawek. Ostatni wniosek jest związany z przebudową ulic: Jasnej, 11 Listopada 

oraz 3 Maja w Osieku nad Notecią. Pani Burmistrz podziękowała posłom, który wspierają działania 

Gminy, czyli Pani Marcie Kubiak i Panu Marcinowi Porzuckowi. Mówczyni poinformowała, że 

korzystamy  z  różnych  programów  realizowanych  ze  środków  unijnych.  Aktualnie  jest 

przygotowywany wniosek do Konkursu Grantowego Cyfrowa Gmina finansowanego z Funduszy 

Europejskich. Dotyczy on jednostek samorządu terytorialnego oraz ich jednostek organizacyjnych 

i ma na celu zwiększenie cyberbezpieczeństwa. W ramach tego grantu Gmina będzie ubiegać się 

o cyfryzację Urzędu Miejskiego oraz jednostek podległych: Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej,  Samorządowej  Administracji  Placówek  oraz  Jednostki  Gospodarki  Komunalnej. 

Możliwe  jest  uzyskanie  dofinansowania  w  kwocie  do  400.000,00  zł  i  w  dodatku  bez  wkładu 

własnego. Gmina realizuje także mniejsze zadania. Przed wakacjami do Pani Burmistrz zgłosił się 

radny Andrzej Głąb, który zasugerował, że mieszkańcy chcieliby, aby pojawiły się pojemniki na 

nakrętki.  Na  ostatnim  posiedzeniu  Komisji  poruszono  ten  temat.  Wówczas  kosze  w  formie 

serduszek były w trakcie realizacji. Obecnie jeden z nich jest już ukończony i znajduje się obok 

budynku Klubu Miejskiego w Wyrzysku. Nakrętki zostaną przeznaczone na szczytne cele, dla osób 

chorych  lub  z  niepełnosprawnością.  Nie  są  to  pojemniki  zakupione,  tylko  zrobione  przez 

pracowników Jednostki Gospodarki Komunalnej w Wyrzysku. W związku z tym koszt jest znacznie 

mniejszy, ponieważ płaci się tylko za sam materiał. W najbliższym czasie, kolejny pojemnik stanie 

w  Osieku  nad  Notecią.  Pani  Burmistrz  poinformowała  także,  że  nastąpi  likwidacja  niektórych 

połączeń  autobusowych  zapowiedzianych  przez  PKS  Piła.  Ma  to  bezpośredni  związek  

z przeciwdziałaniem COVID-19. Mówczyni wymieniła likwidowane połączenia dotyczące Gminy 

Wyrzysk. Zostaje zlikwidowane połączenie autobusowe Wyrzysk- Osiek nad Notecią o godz. 7:25, 

9:35 oraz 17:10. Następnie połączenie Osiek nad Notecią – Wyrzysk o godz. 8:30, 9:45 oraz 17:20. 

Dotyczy to także połączeń Wyrzysk – Łobżenica o godz. 8:20, 16:05 oraz Łobżenica – Wyrzysk 
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o  godz.  8:45,  16:30,  a  także  Wyrzysk  –  Piła  o  godz.  5:40.  Zmiany  będą  obowiązywały  od  

1 listopada br.

Radny Stefan Wełniak powiedział, że w związku ze spotkaniem dotyczącym gospodarki odpadami 

komunalnymi,  które  ma  się  odbyć  4  listopada  br.  chciałby  otrzymać  jakieś  dokumenty  w  tej 

sprawie. Następnie radny skierował do Pani Skarbnik pytanie odnośnie tego, z jakich pieniędzy 

został sfinansowany remont biura Przewodniczącego Rady Miejskiej. Pytał o to Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej, ale on nie potrafił mu odpowiedzieć.

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska  powiedziała, że chciałaby, aby na spotkaniu radni 

pochylili się nad analizami pracowników merytorycznych dotyczącymi zaproponowanych stawek. 

Nie będzie wysyłać wcześniej żadnych materiałów, ponieważ nie jest to posiedzenie Komisji. Na 

spotkaniu radnym zostaną przedłożone wszystkie informacje. 

Teresa  Mikołajczak  –  Skarbnik  Gminy  Wyrzysk  powiedziała,  że  każdy  wydatek,  który  jest 

realizowany,  jest  planowany  w  budżecie.  Remont  biura  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  

był zaplanowany w wydatkach bieżących Urzędu Miejskiego w Wyrzysku. 

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska dodała, że radni mogą przyjść do urzędu zobaczyć, 

że remont odbywa się także w innych pomieszczeniach. Te działania rozpoczęto 3 lata temu od 

gabinetu  Burmistrza.  Następnie  miał  miejsce  remont  sekretariatu,  gabinetu  Sekretarza.  Ostatnio 

odnowiono  także  biuro  Zastępcy  Burmistrza.  Obecnie  trwa  remont  trzech  biur,  a  kolejne  są  

w planach. 

Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy Wyrzysk dopowiedziała, że są to wydatki bieżące, związane 

z odtworzeniem stanu poprzedniego. Nie widać tego w planach inwestycyjnych, ponieważ nie jest 

to inwestycja. 

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz  Wyrzyska  zabierając  głos  powiedziała,  że  w zeszłym roku 

wyremontowano salę sesyjną oraz oba wejścia do budynku. Przedtem odnowiono Urząd z zewnątrz, 

a teraz jest czas, aby to zrobić wewnątrz. 

Przewodniczący Rady Roman Łuka  w nawiązaniu do słów Pana Stefana Wełniaka dodał, że ma 

nadzieję, iż radny cieszy się z powodu czystego biura. Ostatni remont tam, miał miejsce około 40 

lat temu.  

Radny  Leszek  Matuszewski dodał,  że  jako  przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  nie  wiedział 

wcześniej  z  jakich  pieniędzy  został  sfinansowany  remont.  Przypomniał  radnemu  Stefanowi 

Wełniakowi,  że  Komisja  realizuje  zadania  zgodnie  z  przyjętym  planem  pracy.  Nie  było 

zaplanowanej kontroli odnośni tego tematu na II półrocze br. Jeśli jest to propozycja do planu pracy 

na kolejny rok, to członkowie Komisji Rewizyjnej rozpatrzą ją podczas posiedzenia. 
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Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  uzupełniając  swoją  wypowiedź  powiedziała,  że 

wiele remontów biur Gmina wykonuje we własnym zakresie, ponieważ przeprowadza je pracownik 

Pan  Marcin  Śmigaj.  Dopiero,  gdy  jest  taka  konieczność  wynajmuje  się  firmę,  która  jest 

odpowiedzialna za wykonanie konkretnego zadania. Pani Burmistrz dodała także, iż przymierza się 

do remontu sali ślubów. 

Radny  Andrzej  Głąb podziękował  Pani  Burmistrz  oraz  pracownikom  Jednostki  Gospodarki 

Komunalnej w Wyrzysku za podjęcie odpowiednich działań w  związku z postawieniem koszy na 

nakrętki. Dodał, że wiele osób bardzo ten fakt cieszy.

Radny  Stefan  Wełniak dodał,  że  wystarczyłaby  mu  krótka  informacja  z  jakich  środków został 

sfinansowany remont.  Jeśli  była taka konieczność,  żeby go przeprowadzić to nie ma co w tym 

temacie więcej dyskutować.

(...)

Ad 10.  Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za rok 2020 (część niejawna 

sesji):

Przewodniczący Rady poinformował,  że jest  to  część niejawna sesji.  W związku z powyższym 

podziękował  wszystkim  obecnym  za  udział  w  sesji  i  poprosił  o  wyłączenie  urządzeń 

elektronicznych. 

1) informacja  Burmistrza  o  złożonych  oświadczeniach  przez:  Zastępcę  Burmistrza, 

Skarbnika  Gminy,  Sekretarza,  kierowników jednostek organizacyjnych gminy,  osoby 

zarządzające  gminnymi  osobami  prawnymi  oraz  osoby  wydające  decyzje 

administracyjne w imieniu burmistrza,  

2) informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  dot.  oświadczeń 

majątkowych radnych,

3) informacja Wojewody Wielkopolskiego dot. złożonych oświadczeń przez Burmistrza 

i Przewodniczącego Rady,

informacja  Naczelnika  Urzędu  Skarbowego  w Pile  dot.  oświadczeń  majątkowych  za 

2020 rok złożonych Burmistrzowi oraz Przewodniczącemu Rady – część niejawna sesji 

zgodnie  

z art. 294 § 4 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. - Ordynacja podatkowa (Dz.U. z 2021 r., 

poz. 1540 z późn. zm.). 
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Ad 11. Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie  14:56 Przewodniczący Rady 

zamknął XLI sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.

Protokół  sporządzono  w  jednym  egzemplarzu,  na  podstawie  transmisji  obrad  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku, archiwizowanej w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Wyrzysku. 

Protokół sporządziła:
Patrycja Lewandowska
podinsp. ds. obsługi rady gminy
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